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INTERPELACJA 
 

Dotyczy: budowy betoniarni 
 

  Na ulicy Gnieźnieńskiej w Poznaniu ma powstać betoniarnia. Proszę o podanie zaawansowania 
postępowania w tej sprawie, jaka jest szansa, że ona nie powstanie? 
 
  Jednocześnie proszę o przeanalizowanie dokumentacji utwardzania tej ulicy i odpowiedź  czy 
po powstaniu betoniarni samochody z betonem nie zniszczą jej. 


